



<i>Voorzitter</i>	Freddie Kiel
<i>Aanwezigen</i>	Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Tim de Groot , Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Minqiu Korevaar, Zazi Nieuwenhuijs, Jippe van Roon
<i>Afwezige(n)</i>	Janne van Asselt, Lola Fioole, Robin Wacanno
<i>Ambtelijk secretaris</i>	Yara Kluiters
<i>Gast</i>	Nada Benlhaj

1. Opening

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:01.

2. Notulen & actielijst

De notulen van de vorige plenaire vergadering zijn geaccepteerd.

PRO MEMORIE-01 Commissiehoofden geven actiepunten door aan afwezige leden; bij afwezigheid van een commissiehoofd zal de voorzitter dit doen.

PRO MEMORIE-02 Maak documenten dyslexievriendelijk.

PRO MEMORIE-03 Vergeet niet om je declaraties naar Tim te sturen.

PRO MEMORIE-04 Vul alle polls in



(PV 250128) Onderwijs - Meer data verzamelen over de inzage van tentamens om specifieke gevallen op een rijtje te zetten.

Behandeld op het BO.

Post

In

Yara heeft een e-mail gekregen van een student, ze zorgt ervoor dat deze bij de goede commissie terecht komt.

CoBo Spectrum, dinsdag 18 maart in de Heeren van Aemstel, vanaf 19:30.

Uit

-

3. Mededelingen

Janne is er niet en machtigt Fay.

Lola is er niet en machtigt Freddie.

Nada krijgt e-mails dubbel en vraagt zich af hoe dit aangepast kan worden. Er wordt een oplossing gezocht.

Minqiu is vanaf volgende week een paar weken in Delft en is hierdoor niet bij de PV's . Ze wil misschien online meedoen.

Updates commissies, DB, CSR

DB

- Fay is terug! Meer over inwerken komende PV en het inwerkweekend zal binnenkort gepland worden.



- De OER cursus van TAQT is geweest, we zullen de slides en evaluatieformulier opsturen. De volgende cursus (medezeggenschap en diversiteit en inclusie) is op 3 maart!

CSR

Faciliteiten

- er zijn verschillende werkgroepen die werken aan policy en uitvoering op gebied van accessibility, TOV's zijn speciale studieadviseurs voor complexe situaties van mensen met een functiebeperking.. Ze werken vooral aan betere informatievoorziening. We gaan kijken of we in de toekomst samenwerkingen kunnen aangaan voor bijv. cosigned adviezen, OER, etc.

Werken aan fundraiser voorstel, volgende week PV stuk over verwacht

Wordt gewerkt aan een stuk over het honoursprogramma, wordt ook volgende week PV stuk over verwacht

Willen wat met sustainability gaan doen, stay tuned...

Reglementen

- Gister was de OER training. Als iemand die er niet bij was nog vragen heeft over de OER, vraag dan vooral! De slides zullen gedeeld worden.
- We hebben een stuk over taaleisen, we willen dit meenemen in det OER-B proces.

Onderwijs

Er is geen vergadering geweest.



Promotie

Valentijnsdag gaat besproken worden.

Freddie heeft een vraag over de nieuwjaarsenquête en wanneer de prijs geregeld gaat worden. Fay denkt deze week.

Studentassessor

- De screening van masterstudenten waar we het vorige week over hadden is waarschijnlijk niet zo groot als op het nieuws werd weergegeven
 - Het gaat slecht met het IIS en dat is ook een puntje waar in de toekomst naar wordt gekeken
 - Kan iemand ervoor zorgen dat ik niet alle mailtjes van de FSR krijg op mijn studenten- en medewerkersmail?
-

4. Vaststellen agenda

1. Opening
2. Notulen & actielijst
3. Post in/uit
4. Mededelingen
5. Updates commissies, DB, CSR
6. Vaststellen agenda
7. Valentijnsdag
8. Taakgroep inwerken
9. Taaleisen



10. Online aansluiten PV
11. W.v.t.t.k.
12. Evaluatie stukken
13. Evaluatie PV
14. Rondvraag
15. Actielijst
16. Punten volgende agenda
17. Sluiting

De agenda is vastgesteld

5. Valentijnsdag

Mitch heeft het papier geregeld, dus deze hoeven niet meer gekocht te worden.

Discussiepunten

1. Is het niet duidelijk?

2. Mist er informatie?

Zazi wil weten hoe mensen weten dat ze een kaart/roos krijgen. Mitch legt uit dat er een QR code komt, de studenten die de kaart/roos geven moeten een paar vragen invullen waaronder op welke mail de ontvanger bereikt kan worden en of deze persoon op Science Park is op Valentijnsdag.

Fay geeft aan dat het ook een optie is om iedereen te mailen op de vrijdag om hun roos/kaart op te halen en dat er dan ingezet wordt dat iedereen die er niet is hem na het weekend kan ophalen. Dit scheelt zoekwerk met wanneer alle ontvangers er wel/niet zijn. Er is wel een kans dat de rozen niet meer goed zijn na het weekend.

Mitch gaat zo snel mogelijk een schema maken voor de promotie. Freddie benadrukt dat dit zo snel mogelijk moet gebeuren.



3. Discussiemoment

a. Is er een andere, betere manier waar we niet aan hebben gedacht?

Gratis is praktischer omdat de FSR geen rekening heeft. Fay stelt voor dat het ook een optie is om een tikkie te maken waarmee de kopers direct geld overmaken naar het goede doel.

Freddie wil weten of er sterke meningen zijn over of de rozen gratis moeten zijn of niet.

Nada geeft aan dat ze denkt dat het uit de hand gaat lopen als het gratis is.

Freddie denkt niet dat hiervoor gestemd moet worden, omdat deze beslissingen maken een taak is voor promotie. Fay stelt voor om te pollen.

5x gratis.

3x maakt niet uit.

1x betalen.

Er gaat niet gestemd worden.

Pollen of de ontvangers die niet op vrijdag kunnen op donderdag moeten komen of na het weekend.

7x donderdag.

1x na het weekend.

Freddie geeft aan dat het sowieso handig is om iedereen donderdag te mailen, omdat ze denkt dat studenten niet altijd dezelfde dag hun mail checken.

Jippe zegt dat hij het hiermee eens is en dat hij zelfs denkt dat het op woensdag kan.

Fay zegt dat promotie hiernaar gaat kijken.

b. Zijn dit genoeg rozen, kaarten, lollies etc.?





4. Missen er stemvoorstellen?

5. Klopt het stemvoorstel?

6. Zijn er stemverklaringen?

7. Stemmen

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 stemt voor optie X.

Voor:

Tegen:

Blanco:

Onthouden:

Stemvoorstel 1 is aangenomen.

6. Taakgroep inwerken

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Wie heeft er interesse om bij deze taakgroep te gaan?

Tim, Robin, Michelle, Jippe en Fay.

Is er behoefte om de taakgroep op te splitsen in weekend en inhoudelijk? Fay zegt dat ze het fijn vindt om het een taakgroep te houden zodat ze beter overzicht kan houden.

b. Hebben jullie er zin in?

5. Klopt het stemvoorstel?

6. Missen er stemvoorstellen?





7. Stemmen

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 stemt in met het oprichten van de taakgroep inwerken voor het organiseren van het inwerktraject.

Voor: Tegen: Blanco: Onthouden:

Stemvoorstel 1 is aangenomen.

Dit stemvoorstel is per acclamatie aangenomen.

*Actie taakgroep inwerken - Regel zo snel mogelijk het inwerkweekend.

7. Taaleisen

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?
2. Klopt de informatie?
3. Mist er informatie?
4. Discussiemoment:
 - a. Zijn er nog vragen over de taaleisen?

8. Online aansluiten PV

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?
2. Klopt de informatie?
3. Mist er informatie?
4. Discussiemoment:



a. Klopt de verwoording van de toevoeging?

Salma heeft een opmerking over dat het voor 14:00 overlegd moet worden, namelijk dat er onverwachte omstandigheden kunnen zijn. Fay zegt hierover dat het dan soms beter kan zijn om te besluiten om niet te komen, aangezien ze denkt dat als iemand er plotseling niet in real life bij kan zijn dat diegene er waarschijnlijk ook niet online bij kan zijn.

Jippe vindt de formulering “wegens persoonlijke omstandigheden” niet helemaal wenselijk, omdat hij vindt dat er genoeg vertrouwen moet zijn en dat er ook een mogelijkheid geboden moet worden om online aanwezig te zijn.

Fay geeft aan dat ze hardhorend is, dus dat ze het niet kan verstaan als er mensen online bij zijn. Hierdoor is zij hierop tegen. Ze snapt dat het soms onontkoombaar is, maar ze wil het niet de norm maken.

Freddie geeft aan dat ze dat snapt en verder dat ze zelf de verwoording wel goed vindt, ook omdat leden van de FSR ook een beetje aanwezig moeten zijn op de faculteit. Ze denkt dat het wel moet lukken om bij de PV te zijn, behalve door persoonlijke omstandigheden. Ze denkt wel dat het belangrijk is om iets op te schrijven, ook zodat de volgende raden hierover na gaan denken.

Minqiu stelt voor om het woord “uitzonderlijk” toe te voegen, omdat dit nog een drempel toevoegt en impliceert dat het een uitzondering is. Hier is niemand op tegen en dit gaat toegevoegd worden.

b. Hebben mensen nog opmerkingen over deze nieuwe regel omtrent het online aanwezig zijn?

Fay vraagt hoe het werkt en of de rest van de raad dit ook te horen krijgt. Ze geeft aan dat ze de neiging heeft om naar huis te gaan om zelf ook online mee te doen. Freddie stelt voor dat het ook herhaald kan worden voor Fay.

Fay vraagt of de rest van de raad het ook te horen krijgt als er iemand online bij is, aangezien zij zelf ook online wil meedoen als er iemand online meedoet, zodat het nog een beetje verstaanbaar is. Mitch vraagt of er geen andere oplossingen mogelijk zijn omdat er nu een situatie ontstaat waarbij er gekozen moet worden tussen wie er bij de vergadering moet zijn.



Freddie merkt op dat het ook herhaald kan worden voor Fay. Fay geeft aan dat dit een optie is en dat het ook een optie is om naast Yara te gaan zitten zodat ze kan meelesen op het moment dat iemand online aan het spreken is.

Freddie geeft aan dat er aan oplossingen gewerkt kan worden, maar dat er goed nagedacht moet worden of er echt geen machtiging gebruikt kan worden voordat iemand online aansluit.

Er moet nu een richtlijn komen, maar er kan later nog invulling aan gegeven worden.

5. Klopt het stemvoorstel?

6. Missen er stemvoorstellen?

7. Stemverklaring

Fay gaat tegenstemmen omdat het voor haarzelf heel nadelig is.

8. Stemmen

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 gaat akkoord met de toevoeging van punt 4.9, zoals omschreven hierboven met de genoemde wijzigingen, in de werkafspraken.

Voor: 8

Tegen: 2

Blanco:

Onthouden: 2

Stemvoorstel 1 is aangenomen.

*Actie Janne- Verwerk de genoemde wijzigingen in het stuk over de werkafspraken.

9. W.v.t.t.k.

10. Evaluatie stukken

11. Evaluatie PV

12. Rondvraag

Mitch:

1. Vul de Lettucemeet over Valentijnsdag in.





2. Zijn er nog dingen die Mitch moet bestellen op drankdozijn?

13. Actielijst

(PV 240204) taakgroep inwerken - Regel zo snel mogelijk het inwerkweekend.

(PV 240204) Janne- Verwerk de genoemde wijzigingen in het stuk over de werkafspraken.

14. Punten volgende agenda

15. Sluiting

Voorzitter Freddie sluit de vergadering om 18:46.